
PROTOKÓŁ NR VIII/11
 z VIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 19 lipca 2011 roku

Sesja  Rady Gminy Mielnik  rozpoczęła  się  w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy Mielnik
o godz. 9 00, zakończyła się o godz. 11 20.

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  VIII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Wiceprzewodniczący  Pan 
Władysław Stankiewicz.
Pan  Wiceprzewodniczący  powitał  radnych  i  gości  obecnych  na  sesji.  Stwierdził,  że  na 
ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Wiceprzewodniczący powołał Panią Iwonę Paździora–Patkowską.

Do punktu 2.

Porządek obrad VIII sesji Rady radni przyjęli bez zmian. 
Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.
7. Podjęcie  uchwały  z  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 

Mielnik na lata 2011 – 2016.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wymagań  jakie  powinni  spełniać  przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania 
odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mielnik.

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
gminnych.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/34/11 Rady Gminy Mielnik z 
dnia 27 maja 2011r.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powierzenia  reprezentowania  Gminy  Mielnik  w 
Zgromadzeniu Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.

12. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami Gminy Mielnik w latach 2009- 
2010.

13. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
15. Wolne wnioski.
16. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że protokół z VII sesji Rady Gminy jest wyłożony 
na sali  obrad i  jeżeli  do końca sesji  nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, 
zostanie on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punkt 4. 

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy między sesjami:
Minęło półtora miesiąca od ostatniej  sesji,  która odbyła się  27 maja.  Przez ostatnie sześć 
miesięcy zdobywam nowe umiejętności, wiedzę, a w szczególności przez ten okres półtora 
miesięczny  mieliśmy  tu  ABW,  Państwową  Inspekcję  Pracy,  postępowanie  wyjaśniające 
prowadzone  przez  Komendę  Powiatową  Policji  w  Siemiatyczach  w  związku  z  czym 
nabywam nowej wiedzy i umiejętności. W nawiązaniu do przedstawionych na ostatniej sesji 
spraw związanych z kierunkami rozwoju gminy, statusem miejscowości uzdrowiskowej, jak 
również możliwości wykonania odwiertów i  wydobycia wód leczniczych.  W spotkaniu w 
Ministerstwie Zdrowia uczestniczyłem z Sekretarzem Gminy zostaliśmy poinformowani, że 
nasz  teren  -  Mielnik  i  okolice,  brany  jest  pod  uwagę  i  możemy  starać  się  o  status 
miejscowości  uzdrowiskowej.  Mamy  część  map  z  lat  1960  z  odwiertami  w  Instytucie 
Naukowym Geologicznym Państwowej Akademii określające różne poziomy wód. Wizyta 
hydrologa ostatecznie wyjaśni możliwość wydobycia tych wód. Odbyły się uroczystości OSP 
za które odpowiedzialna była Pani Katarzyna M. Turosieńska - Durlik, której nieobecność 
spowodowana jest wyjazdem do Warszawy w celu podpisania w moim imieniu umowy dot. 
dzierżawy brzegu rzeki Bug - zabezpieczeniu wylotu z oczyszczalni ścieków. Spotkałem się z 
inspektorami  nadzoru  budowlanego  oczyszczalni  ścieków  omówiliśmy  drobne  poprawki. 
Zniwelowaliśmy  zbocza  dróg,  które  zaczęły  się  osuwać,  uzyskana  ziemia  będzie 
wykorzystana  do  remontu  dróg.  Spotkałem  się  z  kierownikami  jednostek  z  którymi 
rozmawiałem o przygotowaniu do sezonu letniego. Od 1 sierpnia br. będziemy mieli nowego 
lekarza rodzinnego zatrudnionego w Gminnym Ośrodku Zdrowia. Została podpisana umowa 
z nami dot.  przeprowadzenia programów zdrowotnych.  ZOZ również podpisał  umowę na 
świadczenie usług medycznych w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Mielniku. Nowy Dyrektor 
ZOZ-u dokonał wyliczenia, że koszt Gminnego Ośrodka Zdrowia w Mielniku za ostatnie 5 
miesięcy przyniósł 50 tys straty. Pani Katarzyna M. Turosieńska - Durlik 14 czerwca odebrała 
tytuł Sportowa Gmina roku 2011 w Pałacu Lubomirskich w Warszawie przyznany Gminie 
Mielnik. Odbyłem spotkanie w Agencji Nieruchomości Rolnych w Suwałkach - spotkanie 
dot. pozyskania gruntów rolnych. Gmina posiada 50 ha ziemi w jednym "kawałku", ale jest to 
za  mało  aby  móc  wyodrębnić  obszar  A  na  miejscowość  uzdrowiskową.  Spotkanie  dot. 
pozyskania 100 ha ziemi. Zgłosiłem zastrzeżenie sprzedaży działek do Agencji w Suwałkach i 
w  Bielsku  Podlaskim,  o  powierzchni  większej  niż  5  ha.  Odbyłem  jedno  spotkanie  z 
mieszkańcami Mielnika na Pl. Kościuszki i dwa spotkania internetowe tzw. czaty, dostępne są 
na stronie internetowej urzędu. Gościłem Prezesa Krzewienia Kultury Fizycznej, są szanse na 
wspólną  realizację  projektów  rekreacyjno-sportowych  na  terenie  naszej  gminy  łącznie  z 
rozgrywkami ogólnokrajowymi. W tym okresie również mieliśmy dwie grupy studentów z 
Białegostoku i Poznania. Jedna z grup opracowywała na nasze zlecenie zagospodarowania 
placów przy świetlicach, druga grupa realizowała zadania związane z obserwatorium kultury. 
Uczestniczyłem w konferencji w Lublinie na której przedstawiłem projekt budowy mostu na 
rzece Bug. Prowadziłem rozmowy z sąsiadami z Białorusi (Wysokie Litewskie) - gościłem 
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już  dwukrotnie  delegację  z  Białorusi.  W  niedługi  czasie  zostanie  podpisana  umowa  o 
współpracy  transgranicznej  w  Wysokim  Litewskim  dot.  wymiany  min.  kulturalnej, 
gospodarczej. Wójt podziękował i  wręczył dyplomy dla sołectw za udział  w rozgrywkach 
miedzysołeckich i dla jednostek OSP- odpowiedzialnych za bezpieczeństwo podczas imprez. 
Podziękowania i dyplomy za współpracę przy organizacji imprez otrzymali również Dyrektor 
GOKSiR w Mielniku Pan Michał Bogacki i Dyrektor ZGK w Mielniku Tadeusz Szeweluk. 
Dzięki Pani Katarzynie M. Turosieńskiej - Durlik pozyskaliśmy środki finansowe na stroje 
dla zespołu w Radziwiłłówce 16 tys, a pozostałe 20 tys na wyposażenie Ośrodka Dziejów 
Ziemi Mielnickiej.
Trwają  prace  -  układanie  asfaltu  na  drodze  Koterka  -  Tokary,  jak  również  na  drodze 
Radziwiłłówka  –  Grabarka.  Prowadziłem  rozmowy  z  Powiatowym  Zarządem  Dróg  w 
Siemiatyczach  na  temat  oczyszczenia  poboczy  i  ułożenia  odwodnienia  w  m.  Wilanowo. 
Rozmawiałem również o wykonaniu w przyszłym roku planu komunikacyjnego Mielnika. 
Przejazdem gościliśmy Premiera Donalda Tuska, który uczestniczył w otwarciu zbiorników w 
PERN Adamowo. Odbyły się zawody wędkarskie i mam nadzieję, że wrócą na nasz teren.

Pan Wójt odczytał czym zajmowała się Pani Katarzyna M. Turosieńska – Durlik Zastępca 
Wójta Gminy Mielnik w czasie pomiędzy sesjami 

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 5.

Interpelacja Nr 34/11 Pana Sławomira Pytla
Na  podstawie  § 26  Statutu  Gminy  Mielnik  zgłaszam  interpelację  w  sprawie  potrzeby 
wykonania naprawy oświetlenia ulicznego wsi Kudelicze, Olchowicze i Homoty.
Wnoszę po niezwłoczne zlecenie wykonania naprawy oświetlenia ulicznego wsi Kudelicze , 
Olchowicze i Homoty. 
Mieszkańcy wielokrotnie indywidualnie zgłaszali wykonanie napraw oświetlenia ulicznego w 
tych  miejscowościach,  lecz  otrzymywali  odpowiedź,  że  naprawa  oświetlenia  będzie 
wykonana gdy będzie więcej awarii.  Obecnie większość oświetlenia nie działa i jest pilna 
potrzeba wykonania naprawy aby spełniało ono swoje funkcje. W Olchowiczach na 6 lamp 
działa  tylko  1  lampa  za  zakrętem  idąc  od  transformatora.  W  Kudeliczach  na  18  lamp 
oświetleniowych  działa  tylko  5.  Nie  działa  cały  odcinek  oświetlenia  (9  lamp)  od 
skrzyżowania prowadzącego do m.Szerszenie do m.Homoty. Nie działa lampa przy drodze do 
Szerszeń (wyrwana żąrówka). Nie działa pierwsza lampa przy transformatorze w m.Kudelicze 
na wysokości posesji nr 1 oraz są uszkodzone 2 lampy na końcu tego ciągu oświetlenia.
W Homotach nie działa cały odcinek oświetlenia od Kudelicz do transformatora.
Wobec tego chciałbym zapytać czy i kiedy będzie zlecone wykonanie naprawy oświetlenia 
ulicznego wsi Kudelicze, Olchowicze i Homoty.
Wierzę, ze podległe Panu służby dołożą wszelkich starań, aby mieszkańcy i przebywające na 
naszym terenie w okresie wakacyjnym inne osoby, nie narzekały na braki w tym zakresie.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr Pana Sławomira Leoniuka
1. Dotyczy wycinki zakrzaczenia na odcinku drogi z Adamowa do zakrętu za Mętną w 

kierunku Mielnika.
2. Dotyczy wyrównania żwirówki Adamowo-Werpol.

(w zał. na str...........prot.)
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Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Jaka będzie współpraca Wójta z Powiatem dot. remontu dróg powiatowych, czy nadal będzie 
polegało to na dotacji do remontu dróg powiatowych, co jest zadaniem powiatu?

Zapytanie Pana Antoniego Soszko 
Znaki informacyjne są niewidoczne przez zarośla,  droga do Pana Szumarskiego jest  mało 
przejezdna, kiedy będzie naprawiony przepust na tej drodze?

Do punktu 6.

Skarbnik Gminy Pani Łarysa Kierkowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie gminy na rok 2011.

Rada Gminy 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę  Nr 
VIII/39/11 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 7  .   

Wójt  Gminy  Pan  Adam  Tobota przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011 – 2016.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę VIII/40/11 w 
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011 – 2016.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 8. 

Sekretarz  Gminy Pan Piotr  Wysocki przedstawił  projekt  uchwały w sprawie  wymagań 
jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie 
usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr VIII/41/11 
w  sprawie  wymagań  jakie  powinni  spełniać  przedsiębiorcy  ubiegający  się  o  uzyskanie 
zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości 
ciekłych na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 9.

Sekretarz  Gminy Pan Piotr  Wysocki  przedstawił  projekt  uchwały-  w sprawie  ustalenia 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr VIII/42/11 
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w  sprawie  wymagań  jakie  powinni  spełniać  przedsiębiorcy  ubiegający  się  o  uzyskanie 
zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości 
ciekłych na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 10.     

Sekretarz  Gminy  Pan  Piotr  Wysocki przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 
uchwały Nr VII/34/11 Rady Gminy Mielnik z dnia 27 maja 2011 roku.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr VIII/43/11 
w sprawie zmiany uchwały Nr VII/34/11 Rady Gminy Mielnik z dnia 27 maja 2011 roku.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 11.     

Wójt  Gminy  Pan  Adama  Tobota przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  powierzenia 
reprezentowania Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.

Rada Gminy 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę  Nr 
VIII/44/11 w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Gmin 
Regionu Puszczy Białowieskiej.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 12.

Pan Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami Gminy 
Mielnik w latach 2009- 2010.

(w zał. na str...........prot.)

Rada  Gminy przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  realizacji  Planu  Gospodarki 
Odpadami Gminy Mielnik w latach 2009- 2010.

Do punktu 13. 

Pan  Wójt  Gminy przedstawił  informację  o  przygotowaniu  gminy  do  letniego  sezonu 
turystycznego.

(w zał. na str...........prot.)

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o przygotowaniu gminy do letniego 
sezonu turystycznego.

Do punktu 14. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt Gminy.

Odpowiedź na interpelacje Nr 34/11 Pana Sławomira Pytla
Skontaktujemy  się  z  Zakładem  Energetycznym  i  zgłosimy  brak  oświetlenia.  Zakład 
Energetyczny w trakcie konserwacji kontaktuje się z sołtysami wsi.
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Odpowiedź na interpelacje Nr 35/11 Pana Sławomira Leoniuka
Czyszczenie poboczy jest na etapie ustalania szerokości pasa drogowego, a dożwirowanie 
wszystkich  dróg  zostało  wstrzymane  po  zgłoszeniu  jednego  z  mieszkańców  gminy  do 
Komendy Powiatowej Policji w Siemiatyczach o wydobywaniu żwiru z naszych wyrobisk bez 
koncesji.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Rozmowy  prowadziłem  od  stycznia  br.  z  Dyrektorem  Powiatowego  Zarządu  Dróg  i  ze 
Starostą.  Poinformowano  mnie,  że  nie  mają  i  nie  będą  mieć  pieniędzy  na  drogi  przez 
najbliższe  trzy  lata.  Powiat  zobowiązał  się  do   współpracy  na  złożenie  wniosku  na 
dofinansowanie z programu rządowego tzw. „schetynówek”  na drogę Mielnik – Niemirów w 
roku 2012-2013 roku.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio 
Dokumentacja na odwodnienie Mielnika zostanie zrobiona w tym roku a ulicę Piaskową na 
pewno obejrzę.
Droga Wilanowo-Koterka-jest drogą powiatową i powiat nie przewiduje remontu tej drogi.

Odpowiedź na zapytanie Pana Antoniego Soszko
Pan Leszek Dzierzkowski wystosował pismo do właścicieli i  jeżeli nie będzie odpowiedzi 
wystąpimy o rozbiórkę lub rozbierzemy sami na koszt właścicieli.
Znaki informacyjne są ustawione na drogach powiatowych i jeżeli powiat się zgodzi to sami 
wykosimy pobocza na tym odcinku drogi. Droga do Pana Szumarskiego będzie naprawiona 
przez firmę, która składa ziemię na naszej działce i w zamian za to składowanie wyrówna i 
naprawi drogę do Pana Szumarskiego, przepust również zostanie naprawiony.

Do punktu 15.

Kazimierz Tobota
Zakrzaczenia ulicy Polnej w Mielniku, kiedy zostaną usunięte te zakrzewienia. 

Pan Wójt Gminy 
Zakrzaczenia zostaną usunięte.

Sołtys wsi Maćkowicze - czy będą czyszczone rowy melioracyjne.

Sołtys wsi Osłowo - wyznaczenie drogi na łąki.

Pan Wójt poinformował, że drogę wyznaczymy w przyszłym roku.
Pani Olga Pogrebniak - zabezpieczenie piasku z drogi w pobliżu przystanku PKS, piasek 
jest cały czas wnoszony na drogę przez opady deszczu. Czy jest możliwość wpłynięcia na 
utrzymanie chodnika w należytym stanie przez właściciela posesji.

Pan Wójt Gminy 
Jeżeli chodnik przylega do posesji to dba o chodnik właściciel posesji, jeżeli oddziela pas 
zieleni to zarządca drogi odpowiada za stan chodnika.

Pan Witold Terebun - droga na Sokóle zarośnięta, a witacze są zupełnie niewidoczne.
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Pan Wójt Gminy
Pas drogowy w ciągu drogi na Sokóle zostanie wykoszony, a tablica tzw. witacz w ciągu 
drogi do Siemichocz jest widoczna.

Sołtys wsi Tokary
Czy będą ustawione nowe tablice ogłoszeniowe.

Pan Wójt Gminy 
Nowe tablice ogłoszeniowo - informacyjne są wykonywane i niedługo zostaną ustawione.

Sołtys wsi Mętna 
Kiedy będzie ułożony asfalt na drodze Mętna - Adamowo a w szczególności łuk na odcinku 
drogi w kierunku Adamowa? Przystanek autobusowy w m. Adamowo jest zaniedbany. Kiedy 
będą wyłapane psy na osiedlu w Adamowie?

Pan Wójt Gminy 
Jest  to  droga  powiatowa  i  będzie  musiała  poczekać.  Przystanek  w  Adamowie  jest  bez 
odprowadzenia wody z dachu, sądzę, że trzeba ułożyć posadzkę Pan Darek Romaniuk ma 
przygotować dokumentacje niezbędną do realizacji zadnia.

Wiceprzewodniczący Władysław Stankiewicz
Kiedy zostanie wyznaczone miejsce na odpady budowlane.

Pan Wójt - musimy zrobić kosztorys ile nas takie składowisko będzie kosztować i czy to 
składowisko nie zamieni się w wysypisko śmieci.

Pan Stefan Troc
Czy krzewy możemy posadzić czy mamy czekać na propozycję  zagospodarowania terenu 
zielonego  przy  świetlicy;oznakowanie  podczas  imprez  parkingów  mogło  być  bardziej 
widoczne.

Pan Wójt Gminy 
Można odstąpić od projektu zagospodarowania terenu zielonego przy świetlicy wiejskiej. 

Do punktu 16.

Wobec wyczerpania porządku obrad VIII sesji Rady Gminy Pan Wiceprzewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Iwona Paździora-Patkowska

Wiceprzewodniczący Rady
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                                                                                                Władysław Stankiewicz


	Protokołowała:
	Władysław Stankiewicz


